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Stand van zaken: hoe deden we het tot nu toe?

• Meest recente onderzoek was in 2020 door externe partij BMC

Gestandaardiseerde modelvragenlijst VNG als uitgangspunt:

• Kwaliteit

• Effect

• Toegankelijkheid

• Samenwerking jeugdhulpveld

Doel van vandaag: informeren en jullie input ophalen, zodat we samen 

naar een goed plan kunnen toewerken.





• Informatie verzamelen kost veel tijd en moeite, zowel voor cliënt als 

gemeente;

• Vragen zijn geschikt voor verschillende doelgroepen, maar daardoor erg 

algemeen. Hierdoor weinig nieuwe informatie;

Derhalve wordt vooral informatie ter verantwoording opgehaald, weinig 

stuurinformatie

Maar…



Voorstel inrichting

Doel: handvatten creëren om informatie uit het cliëntervaringsonderzoek Jeugd te gebruiken als onderdeel 

van hervormingen binnen het jeugdbeleid.

• We maken jaarlijks gebruik van bestaande informatie bij aanbieders waardoor dubbele administratie 

wordt voorkomen;

• We creëren voor zorgaanbieders en toegangen een basisset aan indicatoren welke leiden tot bruikbare 

stuurinformatie. Hierbij wordt aangesloten op bestaande processen en is sprake van een groeimodel;

• Deze informatie koppelen we aan de contractgesprekken;

• De basisset indicatoren faciliteert tevens de beweging naar normalisering en een systemische, 

gezinsgerichte aanpak bij organisaties;

• We onderzoeken de mogelijkheid naar continu meten: bijv. opvolgende kwartaal na beschikking i.p.v. 

jaarlijkse momentopname;

• 1x per 2 jaar verdiepende analyse middels kwalitatief onderzoek;



Voorlopige thema’s

• Voelt de cliënt zicht gehoord?

• Is er sprake van een systemische aanpak?

• In hoeverre is de jeugdige en het gezin zelfredzaam (na afloop van de hulp)?

• Hoe (integraal) is de samenwerking tussen partners?

Omdat het een nieuw idee is wat eerst beproefd moet worden, kiezen we ervoor om dit eerst 

specifiek voor 1 groep zorgaanbieders te doen. Vanwege de vernieuwde inkoop zal de focus nu op het 

ambulante stuk liggen. 



Onze vraag aan jullie…

• Welke voordelen zien jullie in deze werkwijze?

• In hoeverre is toevoeging van nieuwe indicatoren aan jullie huidige CEO mogelijk? Of moeten we 

naar andere vormen kijken?

• Waar zie je risico’s in de implementatie?

• Welke thema’s zouden er volgens jullie uitgevraagd moeten worden?


